
MOTIE: Station Rijswijk op de rails 

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 9 juli 2024, 

Constaterende 

- Rijswijk Station niet meer voldoet aan de vereisten van deze tijd, zowel in functionaliteit, 
toegankelijkheid en voorzieningen; 

- Het station als onveilig wordt ervaren; 
- Het station als een van de minst drie minst prettige van Nederland wordt gewaardeerd;  
- De roltrappen van het station Rijswijk veel mankementen vertonen; 
- Het station niet goed schoon te houden is; 
- De gemeente Rijswijk veel tijd en moeite heeft gedaan het station te verbeteren, maar dit 

voor gebruikers niet goed merkbaar is. 

Overwegend 

- De gemeente Rijswijk niet de expertise nog het budget heeft voor het onderhouden, 
vernieuwen en maken van stations;  

- Het station in handen is van de gemeente, terwijl de meeste stations in eigendom zijn 
van NS en door hen wordt onderhouden;  

- NS heeft laten zien dat ze stations enorm kunnen verbeteren, en tot prettige plekken kan 
maken;  

Verzoekt het college 

- Gesprekken met de NS te heropenen over overname van het station; 
- In de gesprekken het belang van de verschillende uitgangen van het station te bewaken; 
- Daarbij te zorgen dat het geen extra kosten oplevert voor Rijswijk.  
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